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Geacht college, 

De projectontwikkelaar is in Stadsblokken-Meinerswijk ingrijpend aan de slag. Ze hebben ook 

aangekondigd bomen te kappen binnen de bouwvlakken en bij de Eldensedijk voor aansluiting op de 

Eldenseweg. In een groot gedeelte van beide bouwgedeelten zijn al een hoop bomen gekapt. Op 30 

oktober 2024 heeft Stichting Kloppend Stadshart de gemeente hierover geïnformeerd. Al vaker hebben 

we zorgen geuit over de uitvoering van de werkzaamheden in Stadsblokken-Meinerswijk. Nu is 

afgelopen september een kapvergunning aangevraagd voor de kap van ruim 200 bomen. Eerder heeft 

de projectontwikkelaar al kap- en rooiwerkzaamheden uitgevoerd zonder vergunning. 

 

GroenLinks en Partij voor de Dieren hebben daarom de volgende vragen: 

1. Op 12 juni 2024 antwoordde het college in reactie op vragen van GroenLinks en Partij voor de 

Dieren over de werkzaamheden in Stadsblokken-Meinerswijk: “Aan de voorkant vindt er 

afstemming plaats (kwalitatief toezicht) tussen ontwikkelaar en gemeente over de te kappen 

bomen. Kaders hiervoor zijn het bestemmingsplan en waar van toepassing het huidige 

bomenbeleid: 1. boominclusief ontwerpen, 2. verplanten en daarna 3. kappen en 

compenseren.” Hoe heeft u dit opgepakt rond deze (voorgenomen) bomenkap? Hoe zorgt de 

gemeente dat zoveel mogelijk boominclusief gewerkt wordt? 

2. Het exacte wegtracé is nog niet vastgesteld, toch wordt rond de Eldensedijk tot kap van bomen 

wordt overgegaan. Daarnaast lijkt het voorgestelde wegtracé buiten de in het bestemmingsplan 

aangegeven indicatieve lijnen voor functie-aanduiding ontsluiting te liggen. Vind het college niet 

ook dat bomen niet onnodig gekapt moeten worden, en daarom het eerst duidelijk moet 

worden of en welke bomen gekapt moeten worden, en er een omgevingsvergunning voor de 

weg moet zijn? Hoe is dit gebeurt bij de Eldensedijk? 

3. Een deel van de bomen waarvoor een kapvergunning is aangevraagd staat op gronden van 

gemeente Arnhem. Heeft de gemeente zelf een vergunning aangevraagd? En zo niet; waarom 

staat Arnhem toe dat er bomen op het gebied van de gemeente worden gekapt door de 

projectontwikkelaar. En hoe vindt het college hoe zich dit verhoudt tot alle groene beloften die 

gedaan zijn rond dit project de afgelopen jaren, door zowel de gemeente als de 

projectontwikkelaar? 

4. Stichting Kloppend Stadshart verzoekt dat de kap van de bomen op de locaties van de nieuw te 

bouwen woningen, pas plaatsvindt als de nieuw te ontwikkelen foerageergebieden voldoende 

ontwikkeld zijn. Dit om zorg te dragen dat de beverfamilie voortdurend voldoende voedsel ter 

beschikking heeft. Het college antwoordde in reactie op vragen van GroenLinks op 30 juni 2020 

het volgende: “Het college heeft bij de ontwikkeling van Stadsblokken Meinerswijk altijd 



 

aandacht gehad voor het welzijn van beschermde soorten, waaronder de bever.” Hoe gaat het 

college nu zorgdragen voor goede bescherming van (het leefgebied van) de bever? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mark Coenders (GroenLinks) en Leo de Groot (Partij voor de Dieren) 

 


